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VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Jeugdhulpvoorzieningen  -  Langdurige opvang

Het verhaal van Jordy en de vele getuigenissen nadien van jongeren die na een langdurig 
verblijf in de jeugdhulpverlening zelf hun weg moeten zoeken, staan ons allen nog in het 
geheugen gegrift. 

Eén vraag die nadien te weinig aan bod kwam, is hoe het komt dat vandaag nog steeds 
kinderen vanaf hun derde levensjaar tot meerderjarigheid in een voorziening opgenomen 
worden.

1. Kan de minister recente cijfers geven van het aantal kinderen dat momenteel 
langdurig opgevangen wordt binnen de geïnstitutionaliseerde jeugdhulpverlening? 
Daarmee doelen we op kinderen en jongeren die vanaf 3 jaar tot 18 jaar permanent 
verblijven in de jeugdhulpverlening.

2. Kan de minister deze cijfers verklaren? 



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 377 van 15 februari 2017
van FREYA VAN DEN BOSSCHE

Het agentschap Jongerenwelzijn kan geen valabele cijfers doorgeven over het aantal 
jongeren dat tussen 3 en 18 jaar permanent in de jeugdhulp verbleef. De 
registratiesystemen hebben nog niet een dergelijke historiek kunnen opbouwen. 
Daarenboven maakt de overgang naar integrale jeugdhulp deze oefening nog minder 
evident. Met het E-youth project is het de bedoeling op termijn de trajecten die jongeren 
binnen de jeugdhulp doorlopen bij te houden, maar hier zal het ook zijn tijd vergen om 
de nodige historiek op te bouwen.


